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Giresun Valisi Enver Ünlü, Eğribel Tüneli’nde 
incelemelerde bulundu ve yetkililerden bilgi aldı. 
Kazı çalışmaları tamamlanan tünelin betonlama, 
aydınlatma ve asfaltlama çalışmaları devam ettiği 
bilgisi alan Vali Ünlü, tünelin ulaşıma açılması için 
çalışmalara kesintisiz devam edilmesini istedi.

Gidiş geliş uzunlu 12 bin metre olan tünelde, 
700 metre betonlama yapıldığını söyleyen Ünlü, 
“inşallah 2021 yılında Sayın Cumhurbaşkanımızla 
buranın açılışını yapacağız” diye konuştu.

Devamı sayfa 2’de

Bulancak’ta son günlerde artan koronavirüs vakalarının ar-
dından karantina ve izolasyon çalışmaları devam ediyor. İhsani-
ye mahallesinde bir binanın daha izolasyon altına alınmasıyla 
birlikte,Bulancak merkezinde 7 nokta izolasyona alınmış oldu.

Bulancak Umumi Hıfzıssıhha Meclisinin covid-19 salgını ön-
lemleri kapsamında ilçeye bağlı Karaağaç köyünde Merkez ve 
Güzere mahallelerinde karantinaya alınmış, ilçe merkezinde ise 
Sanayi mahallesinde 2, Pazarsuyu Köyünde 3 ve İhsaniye ma-
hallesinde 1 hane ve 1 binada izolasyon çalışmaları devam edi-
yor. Karantina ve izolasyonların süresi ikinci bir karara kadar 
devam edecek.

Ak Parti İstanbul Millet-
vekili Nurettin Canikli’nin, 
Başbakan Yardımcısı, Güm-
rük ve Ticaret Bakanı ve Milli 
Savunma Bakanı olarak 
görev yaptığı, Giresun millet-
vekili olduğu dönemde prog-
rama aldırıp ödeneklerini çı-
kararak Giresun'a kazandırdı-
ğı 350 yataklı Giresun Üni-
versitesi Eğitim ve Araştırma 
Hastanesi’nde sona geliniyor.

TABELASI DA TAKILDI
Halen çevre düzenleme-

sinde ve içindeki teknik sis-
temlerdeki eksikliklerin gide-
rilmeye çalışıldığı hastane 

Fındık üreten illerin milletvekillerinden oluşan Fındık 
Çalışma Grubu, Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemir-
li’yle bir değerlendirme toplantısı yaparak, 2020 yı fındık 
hasadı öncesinde taleplerini ilettiler. Toplantıda, TMO’nun 
fındık alımı için görevlendirilmesi, alım fiyatlarının üreticiyi 
tatmin edecek düzeyde olması, ortak görüş olarak öne 
çıktı.

“SÜRECİN TAKİPÇİSİYİZ”
Ak Parti Giresun Milletvekili Cemal Öztürk, yaptığı 

açıklamada fındıkta devlet-üretici işbirliğinin devam etme-
sini istediklerini belirterek, “bu sene de geçen yol olduğu 
gibi üreticinin memnun olacağı bir politika uygulanacağına 
inanıyoruz. Milletvekilleri olarak sürecin takipçisiyiz. Baka-
nımız toplantıda dile getirilen görüşleri not ettiler ve 
Sayın Cumhurbaşkanımızla paylaşacaklarını ifade ettiler” 
dedi. Devamı sayfa 2’de

Bulancak İcilli köyünde kay-
bolduktan sonra dere içinde ce-
nazesi bulunan 7 yaşındaki İkra 
Nur Tirsi’nin ölümünün ardında-
ki sır perdesi, yürütülen kap-
samlı soruşturmaya rağmen ay-
dınlatılamıyor. Bu amaçla özel ol-
rarak görevlendirilen Jandarma 
Suç Araştırma Timi (JASAT) ve 
emniyet ekipleri her detayı tek 
tek inceliyor,aile bireyleri ve köy-
deki bazı kişilerin ifadelerire baş-
vuruluyor, dronla bölge taranı-
yor.

Küçük kızın acılı annesi Nazlı 
Tirsi ise her gün mezar başında 
ağıtlar yakarak, kızının ölüm ne-
deninin ortaya çıkarılmasını 
bekliyor.  Devamı sayfa 2’de

Önceki gün Ankara’ya giden Aytekin 
Şenlikoğlu, belediye hizmetlerine ilişkin 
bir dizi ziyaret gerçekleştirdi. İl Başkanı 
Kenan Tatlı ile birlikte bir Ulaştırma ve Alt-
yapı Bakanı Adil Karaismailoğlu‘nu ziyaret 
eden Şenlikoğlu, bu göreve atanması ne-
deniyle kendisini kutladı.

Başkan Şenlikoğlu, görüşmeyle ilgili 
olarak “ilimizin karayolları başta olmak 
üzere belediyemizin ulaştırma ve altyapı 
yatırımlarını değerlendirip, şehrimiz için ta-
leplerimizi iletme fırsatı bulduk. Sn. Baka-
nımıza misafirperverliğinden ve destekle-
rinden dolayı şükranlarımızı sunuyorum” 
dedi.

Giresun Ticaret Borsası, fındık üretilen bölgelerdeki 21 ticaret 
borsasının işlem bilgilerini yayımladı. Buna göre, 9 aylık dönemde 
borsalarda toplam 690 bin 946 ton fındık işlem gördü.

Önceden olduğu gibi yine en fazla işlem 141 bin 328 tonla Sa-
karya'da gerçekleştirildi. Ordu’da 130 bin 235 ton, Düzce/Bolu’da 
103 bin 761 ton, Giresun Ticaret Borsası’nda ise, 102 bin 552 ton 
fındık için işlem yapıldı.

Bulancak’ta v�rüs ‘�zolasyonu’… VALİ ÜNLÜ: “EĞRİBEL
TÜNELİ AÇILACAK”

NURETTİN CANİKLİ’NİN GİRESUN’A KAZANDIRDIĞI DEV ESER, AÇILIŞA HAZIR…

350 YATAKLI HASTANE HİZMETE GİRİYOR
için bir süre önce Sağlık Ba-
kanlığı ile Giresun Üniversi-
tesi, ortak kullanım için afi-
lasyon yaptı, personel ve 
idari yapısı da tamam. Cum-
hurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın da katılacağı sanal 
ortamda düzenlenecek tö-
renle açılışı yapılarak hizme-
te girmesi beklenen dev eser, 
yerleşkesi ve içindeki komp-
leks ve üniteleriyle bir bölge 
hastanesi niteliğinde ve sa-
dece Giresun’a değil, tüm Ka-
radeniz’e hizmet edecek 
özellikte…

Devamı sayfa 2’de

Fındık Çalışma Gurubu, TMO’nu alım yapması
ve fiyatın erken açıklanması için devrede…

Bakan Pakdemirli’ye taleplerini ilettiler

Mv. CEMAL ÖZTÜRK: “ÜRETİCİNİN MEMNUN 
OLACAĞI BİR POLİTİKA İZLENECEK”

BAŞKAN ŞENLİKOĞLU
ULAŞTIRMA BAKANI’NI

ZİYARET ETTİ

İKRA NUR SORUŞTURMASINDA SONUÇ YOK
ANNE NAZLI TİRSİ: “TEK TESELLİM OLAYIN AYDINLATILMASI 

OLACAK. KIZIM ÖLDÜ MÜ, ÖLDÜRÜLDÜ MÜ?”

2020’DE 21 BORSADA 690 BİN 946 TON FINDIK İŞLEM GÖRDÜ



Sayfa 2
GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

06.07.2020

YÖNETİM YERİ:
Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık Reklam Hiz. San. ve Tic. Ltd. Şti.

Hacı Miktad Mah. Alpaslan
 Cad. No:31/ GİRESUN
Tel   : 0454 505 02 28

e-posta: giresunguncelhaber28@gmail.com
www.giresunguncel.com.tr

Yazı İşleri Müdürü
Ufuk KEKÜL

Haber Müdürü
Ercan TARISpor Sorumlusu

Ali AKTEN
Editör

Salih ŞAHİN

GİRESUN www.g�resunguncel.com.trDoğru haber, güçlü yorum...

Yıl: 1      Sayı:79      06.07.2020

İMTİYAZ SAHİBİ
Giresun Güncel Gazetecilik Matbaacılık
Reklam Hiz. San ve Tic. Ltd. Şti. adına

Mehmet GÜNGÖR

BASKI YERİ
Giresun Güncel Tesisleri

GİRESUN GÜNCEL:
BASIN MESLEK İLKELERİNE UYMAYI İLKE EDİNMİŞTİR.

(Yazarların yazılarının hukuki sorumlulukları kendilerine aittir.)

İLAN ve REKLAM KOŞULLARI

ABONE KOŞULLARI

Doğum, ölüm başsağlığı ve
teşekkür ilanları (Sütun/cm)  : 3 TL
Adres Değişikliği  : 10 TL
Zayi : 17 TL

Tüzük (A4 Kağıda Sayfası : 30 TL
Kongre İlanı (Dernekler) : 100 TL
Şirket ve Koop. İlanları (Sütun/cm) : 5 TL

YILLIK: 350 TL             6 AYLIK: 175 TL

SAVAŞLAR PASAJI’NDA
SATILIK DÜKKANLAR

İlet�ş�m: Hamd� Savaş - 0530 065 08 28

Kapu mah. Bek�rpaşa caddes� No:4
SAVAŞLAR PASAJI'nda

g�r�ş katındak� dükkanlar satılıktır.
2 adet caddeye bakan ön dükkan ve 7 adet 
pasaj �ç� dükkanlardan müteşekk�l olup her 

b�r dükkanın bağımsız bölüm olarak kat 
�rt�fak tapuları vardır. 

Giresun Belediye Mecli-
si üç aylık aranın ardından 
Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu başkanlığında 
yeniden toplandı.

Toplantının açılışında 
konuşan Başkan Şenlikoğ-
lu, en son 3 ay evvel meclis 
toplantısı yapıldığına dik-
kat çekerek: “Koronavirüs 
salgını nedeniyle zor bir 
süreç geçirdik. Ülkemize 
ve şehrimize geçmiş olsun. 
İnşallah en kısa zamanda 
koronavirüsten tamamen 
kurtuluruz” dedi.

Daha sonra ise gündem 
maddelerinin görüşülmesi-
ne geçilerek, görev süreleri 
sona eren Encümen Üyeleri 
ile İhtisas Komisyonlarının 
seçimi yapıldı.

Yeni görevler şu isim-
lerden oluştu:

Encümen Üyeleri: Ber-

1. sayfadan devam
Kültür ve Turizm Müdürü Kemal Gürgenci ve 

daire amirleriyle birlikte Şebinkarahisar’a giden Vali 
Enver Ünlü, Belediye Başkanı Şahin Yılancı’yı ziyare-
tinden sonra, Fatih Cami, Atatürk Evi, organik pazar-
daki incelemelerinin ardından Tamzara mahallesinde 
restore edilen evleri, yöresel dokuması, havası ve kül-
türel dokusuyla insanları şehir hayatından uzaklaştı-
racak olan 'Turizmle Yaşayan Tamzara Projesi'ni ye-
rinde inceledi.

Proje hakkında Vali Ünlü'ye bilgi veren Belediye 
Başkanı Şahin Yılancı, yaklaşık bir milyon lira bedelli 
proje kapsamında ilk etapta 2 katlı bir konağın restore 
edildikten sonra bu konakta kök boyama atölyesi, 
Tamzara dokuma atölyesi kurulacağı bilgisini verdi.

Vali Enver Ünlü ardından Şebinkarahisar Kayma-
kamı Taner Tengir, Belediye Başkanı Şahin Yılancı ve 
daire amirleriyle birlikte ekolojik pazarın açılışını ger-
çekleştirdi.

Vali Ünlü ilçenin sorunlarını görüşmek üzere yet-
kililer ile toplantı gerçekleştirdi ve sık sık ziyaretlerde 
bulunacağını ve ilçenin sorunlarını yakından takip 
edeceğini belirtti.

1. sayfadan devam
Fındık Çalışma Grubu, 

yaklaşan fındık hasadı ön-
cesinde Tarım ve Orman 
Bakanı Bekir Pakdemirli’yi 
ziyaret ederek fındık üreti-
cilerinin taleplerini iletti.

Pakdemirli’nin yanı 
sıra, TBMM Tarım, Orman 
ve Köyişleri Komisyonu 
Başkanı Yunus Kılıç, 
Bakan Yardımcıları ve 
TMO Genel Müdürü 
Ahmet Güldal’ın yer aldığı 

1. Sayfadan devam
İkra Nur’un cansız bedeninin dere 

kenarında bulunması sonrasında derin-
leştirilerek süren soruşturmada, küçük 
kızın dereye düşerek öldüğü ya da öl-
dürüldükten sonra dereye atılmış olabi-
leceği ihtimalleri titizlikle araştırılırken, 
bir kaç hafta içinde Adli Tıp’tan gelecek 
olan çoklu organ otopsisinin olayın ay-
dınlatılmasında kilit rol oynayacağı be-
lirtiliyor.

Öte yandan İçişleri Bakanı Süleyman 
Soylu, Baba Sedat Tirsi’yi arayarak baş-

YENİ HASTANE TAMAMLANIYOR
1. Sayfadan devam

Eski Bakan Nurettin Canikli’nin özel olarak ilgi-
lendiği ve prosedürlerinin tamamlanmasını sağladı-
pı yeni hastane projesi, daha sonra Ak Parti Millet-
vekilleri, valiler tarafından da bakanlık düzeyinde 
takip edildi ve inşaatının kısa sürede tamamlanması 
sağlandı. Alt yapı ve çevre düzenlemesine katkı ise, 
Başkan Aytekin Şenlikoğlu’ndan geldi.

HASTANEDE YOK YOK
Yeni hastanede,projeye göre; kreş, 4 adet günlük 

operasyon odası, 2 Anjio salonu, Kemoterapi Polik-
liniği, Nükleer Tıp Polikliniği ve Diyaliz Polikliniği 
ile diğer poliklinikler de yer aldığı toplan 145 polik-
linik odası, 16 adet ameliyathane, Nükleer tıp, Pato-
loji, Radyoloji, Sezaryen Odası, Merkezi sterilizas-
yon, Eczane, Kardiyoloji, çeşitli laboratuvarlar, 
Çocuk, Acil, 43 yataklı Medikal Sığınak, 72 tek kişi-
lik ve 80 adet çift kişilik oda, palyatif bakım yatak sa-
yısı 27, yanık yatak sayısı 4 ve mahkum servisi 
yatak sayısı 5, Erişkin 1.-2. ve 3. basamak yoğun 
bakım yatak sayısı 72, yeni doğan yoğun bakım 
yatak sayısı 27 olup toplamda 99 yoğun bakım 
yatak sayısı. Hastane binasının içerisinde 28 oto-
park, binanın dışarısında ise 836 otopark ve 46 en-
gelli otoparkı olmak üzere toplam 910 adet otopark 
bulunmakta. Eğitim ve Araştırma Hastanesi; Y, T ve 
P şeklinde 3 blok halinde 14 adet binadan oluşuyor.

FINDIK ÇALIŞMA GURUBU BAKANLA FINDIK İÇİN TOPLANDI
toplantıda, piyasadaki ge-
lişmeler, müstahsillerin 
beklentileri ve alım politi-
kalarına ilişkin istişareler-
de bulunuldu.
ÖZTÜRK:” FINDIK OL-
MAZSA OLMAZIMIZ”

AK Parti Giresun Mil-
letvekili Cemal Öztürk, fın-
dıkta devlet-üretici işbirli-
ğinin devam etmesi gerek-
tiğine dikkat çekti. Öztürk, 
yaptığı konuşmada “Fın-
dık, Karadeniz Bölgesinde 
olmazsa olmaz bir tarım 
ürünüdür. Sarp Sınırından 
başlayıp İstanbul Boğa-
zı’na kadar uzanan kıyı şe-
ridindeki illerimizde üreti-
len ve milyonlarca vatan-
daşımızı yakından ilgilen-
diren fındık, gıda sektörü-
müzün de en önemli ihra-
cat kalemidir. Dünya fın-
dık üretiminin yaklaşık 

yüzde 70'ini Türkiye ger-
çekleştiriyor. Bunun da 
yüzde 85’i ihraç ediliyor. 
İhracat geliri açısından 
tarım ürünleri içinde birin-
ci sırada. Hükümetimizin 
son yıllarda izlediği akıllı 
politika sayesinde üretici-
miz de devletimiz de bu 
işten kârlı çıkmıştır. Fındık 
üreticisine her zaman des-
tek olan Sayın Cumhur-
başkanımıza şükranlarımı-
zı sunuyoruz. Bu sene de 
geçen yıl olduğu gibi üre-
ticinin memnun olacağı bir 
politika uygulanacağına 
inanıyoruz. Milletvekilleri 
olarak sürecin takipçisiyiz. 
Bakanımız toplantıda dile 
getirilen görüşleri not etti-
ler ve Sayın Cumhurbaş-
kanımızla paylaşacaklarını 
ifade ettiler” ifadelerini 
kullandı.

BELEDİYE MECLİSİ, ENCÜMEN ÜYELERİ VE İHTİSAS KOMİSYONLARINI SEÇTİ

rin Aydın, Adil Erol, Serdar 
Demirkan.

İmar Komisyonu: Mete 
Bahadır Yılmaz, Emrah Al-
tıyaprak, Nuri Karaman, 
Ahmet Raif Yusufağaoğlu, 
Nermin Yılmaz.

Plan ve Bütçe Komisyo-
nu: Fahri Uzun, Adil Erol, 
Hamdi Önde, Erdinç Hıdı-
moğlu, Fuat Köse.

Cadde ve Sokak İsmi 
Komisyonu: İbrahim Tuğ-
rul Unat, Bahattin Kurt, 
Mahmut Kılıç, Ferit Özkan, 
Fatma Demiroğlu.

Trafik Komisyonu: 
Aydın Karakuz, İsa Karaca, 
Gökhan Bozalioğlu, Hay-
rettin Çıtlak, Şükrü Ertürk.

Kadın Erkek Eşitlik Ko-
misyonu: Bahattin Kurt, 
Berrin Aydın, Dursun Öz-
türk, İsmail Öveç, Arife Ya-
nıkömeroğlu.

Ardından ise gündem 
maddeleri okunarak, bazı 
maddeler kabul edildi, bazı 

maddeler ise ilgili komis-
yonlara havale edildi.

Belediye Meclisinin 

ikinci toplantısının ise 9 
Temmuz Perşembe günü 
yapılması kararlaştırıldı.

İKRA NUR İÇİN ÖZEL EKİP
sağlığı diledi ve olayın mutlaka aydınla-
tılacağı sözünü verdi.
ANNE VE BABAANNE: “TEK BAŞI-

NA ORALARA GİDEMEZ. KAÇIRIL-
DI”

İkra Nur Tirsi’nin annesi Nazlı Tirsi 
kızının mezarı başında her gün ağıtlar 
yakıyor.

Anne Tirsi, acısını hafifletecek tek te-
sellinin kızının ölümüne neden olan sır-
rın çözülmesi olduğunu ifade e�i ve 
“kızım korkardı, bahçelere, oralara 
doğru tek başına gidecek kadar cesaretli 
değildi. Öldü mü, öldürüldü mü bu sır-
rın çözülmesi varsa kızıma bir kötülük 
yapan cezasını en ağır şekilde çekmesi 
acımızı biraz olsun hafifletecektir” diye 
gözyaşı döktü.

Babaanne Nihal Tirsi, “torunumun 
kendisinin kaybolduğunu sanmıyorum 
birileri kaçırmış, götürmüş olabilir. 
İnşallah torunuma bunu yapanlar bulu-
nur ve cezalarını çeker” diye konuştu.

GİRESUN VALİSİ ENVER ÜNLÜ,
ŞEBİNKARAHİSAR’DAYDI
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Tar�h�n en düşük fa�zl� kred�ler�yle ş�md� G�resun’un caz�be merkezler�nde,
yaşam alanları �ç�nde konut almanın tam zamanı…

FAİZ AY ÖDEMESİZ YIL VADE

%%0,640,64 1212 1515

ADRES 28
GÜNGÖR

2019 FİYATLARIYLA 
HEMEN TESLİM 

GÜVENCESİYLE

0454 216 23 04

Erikliman mevkiinde sü-
rücülerin korkulu rüyası 
olan ve sürekli kazaların 
meydana geldiği dönel kav-
şağa trafik lambası konul-
du.

Yoğun trafiğin olduğu, 
aynı zamanda viraj olması 
nedeniyle de büyük risk teş-
kil eden kavşak için tek 
çözüm yolu olan trafik lam-

yor.
Çirkin görüntünün yanında gö-

rüşü de engelleyen yabani otların 
aşırı büyümesi yol güvenliği açı-
sından da son derece büyük tehli-
ke oluşturuyor. Yine yabani otlar-
dan dolayı; sinek, böcek ve fare 
gibi haşeratın üreme ve çoğalması 
için uygun ortam oluşuyor.

Bu konuda belediye ve basın 
kuruluşlarına sürekli şikayetlerini 
ileten vatandaşlar, yabani otların 
ve çöplerin bir an önce temizlen-
mesini isteyerek, temiz ve güvenli 
bir sahilde yürümek ve güzellikle-
rimizden faydalanmak istiyoruz 
dediler.

Bulancak belediyesi yetkisinde 
olmamasına rağmen vatandaşın 
yoğun istek ve şikayetleri dolayı-
sıyla lokal olarak ot kesimi ve çöp 
temizliği yapıyor.

HATFAYA BAŞLARKEN

FINDIKTA BELİRSİZLİK Bilen tek şey; fındık baronları her sezon öncesi ol-
duğu gibi örgütlendiler, maniplasyonlarla fiyatı 27 
TL’den aşağıya doğru düşürdüler.

Tam da bu sırada Ak Parti Milletvekili Cemal Öz-
türk’ün, ki kendisi fındığın üretici ve sektör tarafını 
bilen biridir, Fındık Çalışma Gurubu üzerinden devreye 
girip müdahil olması, önemli görülmelidir.

Bakan Bekir Pakdemirli’yle bölge milletvekilleri-
nin birlikte yaptıkları toplantıdan fındığa sahip çıkma 
anlamı çıkarılmalıdır.

Sayın Öztürk konuşurken, Bakan’ın not aldığını 
gösteren fotoğrafı önemsiyorum.

Oradaki değerlendirmelerin, alınan notların Sayın 
Cumhurbaşkanı Erdoğan’a aktarılması sonrasında 25 
TL civarında bir fiyatlaTMO’nun alım sezonuna başla-
yacağını umut etmekteyim.

Zaten aşağısı kurtarmaz!

Ama bunlar bir yana bir kez daha vurguluyorum: 
Daldan, ihracata kadar geçen süreçleri belirleyen bir 
Milli Fındık Politikası oluşturmadan bu belirsizlikler or-
tadan kalkmaz.

Ama galiba bu belirsizlik birilerinin işine geliyor.
Umutla, dua ve dileklerle bekledik. 

Ama olmadı. Bir dere içinde taşların ara-
sında minik bedeni, sessiz, nefessiz bu-
lundu İkra Nur’un… İçimiz yandı.

Şimdi bütün Türkiye bu sır olayın ay-
dınlatılmasını bekliyor.

Kimse 7 yaşındaki bir çocuğun gece 
o kadar yolu yürüyerek gidip su yutarak 
boğulmasını, akla ve mantığa büründür-
meye kalkmasıın . Bu bir cinayettir. Faili 
meçhul kalmaması için takipçisi olacağız.

Vicdanlarımızın rahatlaması için 
buna ihtiyaç var.

İKRA NUR
Hep başa dönüyoruz!..
Fındık için her sezon öncesi yaşanan belirsizlik 

yine sürüyor. Ülkemiz, bölgemiz ve ilimiz için her açı-
dan böylesine önemli bir ürünün adeta ortada kalmış 
gibi bir imajda görülmesi, çok acı…

Hangi kurum tarafından alınacak, TMO yetkilen-
dirilecek mi belli değil, 1 ay içinde bahçeye girilecek, 
alım-satım dengelerini oluşturan en önemli unsur olan 
tahmini rekolte açıklanmadı, fiyat yok, ne zaman açık-
lanacak o da belli değil.

Pandemi süreci bize en çok da sağlığa, sağlık kurumlarına ve çalışanla-
rına ne kadar ihtiyacımız olduğunu gösterdi.

Bu sırada yapılan ve bir süre sonra hizmete geçmesi beklenen 350 ya-
taklı yeni hastanemizin ne kadar değerli olduğunu her halde kabul etmeyen 
yoktur.

Marifet iltifata tabidir.
Tüm diğer tartışmaları, gelmişi geçmişi bir tarafa bırakarak tam donanı-

mıyla, üniteleriyle yüksek kaliteli sağlık hizmeti verecek bir bölge hastanesi 
özelliğindeki bu hastaneyi ilimize, üniversitemize kazandıranları kutluyorum.

Manşetimizdeki haberin meali de budur. Nurettin Canikli beyin başlat-
tığı, diğer milletvekillerinin, valilerin, bürokratların ve basının takibiyle biten 
bu eser hayırlı olsun.

YENİ HASTANE

GÜNCEL’i GÜNCEL yapan pek çok ilke ve değerler var. 
Bunların başında farklılık geliyor. Bu farklılığı yaratan objek-
tifliktir. Bunu haber ve yorumlarımızda hayata, olaylara,in-
sanlara, kurumlara, kuruluşlara ve tabiki de siyasete eşit 
uzaklık ve yakınlıkta durarak kanıtlamaktayız.

Giresun’un hak ve menfaatlerini korumak, geliştirmek 
genel ve yerel hizmetlerden daha çok pay almasını sağlamak 
kalkınmış gelişmiş, refah, mutlu bir il de yaşamak arzusunda-
yız. Bu duygu ve düşüncede olanlar paydaşlarımızdır.

Haber ve yorumlarımızı bu çizgiler oluşturuyor.
Bunun için de kabul görüyoruz, inanılır ve güvenilir bu-

lunuyoruz.

Her şeyin altüst olduğu salgın sürecinde, başta gazete-
nin İmtiyaz Sahibi Sayın Mehmet Güngör olmak üzere, bütün 
çalışanlarımızla maddi ve manevi her türlü fedakarlığı göze 
alarak ölümün kıyısında bir gazete çıkardık ve Giresun’a ka-
zandırdık.

Bugün 79.  sayıya ulaştık.
Yapacağımız pek çok şey var ileride. Ömrümüz uzun 

olsun yeterki…
Ancak bunun için ve yukarıda saydıklarımı koruyabilmek 

ve yaşatabilmek için sahiplenilmek de gerekiyor. Bu da sizle-
rin görevi. Bugüne kadar bu anlamda yanımızda olanlara te-
şekkür ediyor, hızla artan abonelerimiz arasında yer almanızı 
bekliyoruz.

GÜNCEL’e iyi bakın…Hoşça kalın.

BİZDEN…

NİHAYET, ERİKLİMAN KAVŞAĞINA TRAFİK LAMBASI KONULU

bası sistemi hayata geçiril-
di.

Bu bölgedeki sorunun 
çözümü için girişimde bu-
lunan Belediye Başkanı Ay-
tekin Şenlikoğlu’nun çaba-
ları sonuç verdi ve Kara-
yolları tarafından yapılan 
çalışmayla trafik lambası 
sistemi yerleştirildi.

Kavşağın güvenli hale 

gelmesinin ardından bir 
açıklamada bulunan Bele-
diye Başkanı Aytekin Şenli-
koğlu :"Trafik lambalarının 
faaliyete geçmesi için Kara-
yolları ile ortak çalışma baş-
latmıştık. Her iki yönden 
gelen yoğun araç trafiğinin 
dönel kavşak geçişlerinde 
sürekli kazalar meydana ge-
liyordu. Can sağlığı her şey-
den daha önemli, trafik 
lambasının hayata geçme-
siyle birlikte yaşanabilecek 
üzücü olayların da önüne 
geçilecektir. Bizler herkesi 
dinliyor, her talep için ül-
kenin tüm kurumlarının ka-
pısını aşındırıyoruz. 
Büyük, küçük her sorunu 
çözmek için var gücümüzle 
çalışıyor, Giresun için yaşı-
yoruz.” dedi.

P�raz�z-Bulancak
sah�ller� ottan
ve çöpten 
geç�t verm�yor!

Karadeniz duble sahil yolunun 
Piraziz ve Bulancak geçişleri te-
mizlenmeyen yabani otlar ve yol-
dan geçen araçlardan atılan çöpler 
nedeniyle çirkin görüntü oluşturu-
yor.

İnsanların sıcak yaz akşamla-
rında serinlemek ve hava almak 
için gezintiye çıktığı yol güzerga-
hındaki kaldırım kenarları, ha�a 
kaldırım üzerleri uzun zamandır 
kesilmeyen yabani otların çirkin 
görüntüsüne sahne oluyor. Kara-
yollarının sorumluluk alanında bu-
lunduğu için, güvenlik gerekçesiy-
le belediyeler de yabani ot müca-
delesi ve temizlik yapamıyor. Do-
layısıyla yol kenarlarının akıbeti 
belirsizliğini sürdürüyor. Ha�a 
şehir merkezi geçişlerinde yabani 
ot ve çöp temizliği yapmak isteyen 
belediyeler uyarılarak engelleni-
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Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu’nun şehrin 
turizmine katkı sağlayacak 
proje için talimat vermesi-
nin ardından Kale’de çok 
yönlü bir çalışma yapılı-
yor.

Giresun’un önemli me-
sire alanları arasında bulu-
nan ve yerli, yabanca tu-
ristlerin uğrak yerleri ara-
sında yer alan Kale’de; ay-
dınlatma sistemi, güvenlik 
kameraları konulması, ot 
biçme ve çalılık alanları te-
mizleme, Giresun yazılı 
totem tabela yerleştirme, 

Anayurt Yapı Denetim Firmasının sahibi ve 
Genel Müdürü İnş.Müh. Belediye Meclis Üyesi 
Emrah Altıyaprak, otopark yönetmeliğinin ertelen-
diğini belirtti . Altıyaprak açıklamasında şu ifadele-
re yer verdi . “1 Temmuz tarihinde yürürlüğe girme-
si planlanan yeni Otopark Yönetmeliği, 31 Aralık 
2020 tarihine ertelendi. Her daireye 1 otopark zorun-
luluğu getiren yeni yasanın ertelenmesi, pandemi sü-
recinde iş sıkıntısı yaşayan teknik piyasada olumlu 
karşılandı. Giresun gibi arazi şartlarının kısıtlı ve 
zor olduğu şehirlerde tartışılan yeni otopark yönet-
meliğinin ertelenmesi, devam eden işler için piyasa-
ya rahat bir nefes aldırdı” dedi.

2007 yılında kuruluşu-
nu gerçekleştiren Giresun 
Üniversitesi Tıp Fakülte-
si’nde Tıpta Uzmanlık ala-
nında ilk mezuniyet heye-
canı yaşandı. Fiziksel Tıp 
ve Rehabilitasyon Ana 
Bilim Dalı Başkanı Dr. 
Adem Türköz, Tıpta Uz-
manlık Eğitimini tamamla-
yıp Dekanlık Toplantı Salo-
nunda girdiği sınavda, jüri 
üyeleri tarafından başarılı 
bulunarak “Uzman Dok-
tor” unvanını almaya hak 

Türkiye’nin en büyük 
yardım kuruluşlarından bi-
risi olan İHH İnsani Yar-
dım Vakfı, 28 yıldır oldu-
ğu gibi bu yıl da vekâletle 
kurban organizasyonu dü-
zenliyor.

Dünya’nın dört bir ta-
rafındaki mazlum Müslü-
manların imdadına koşan 
İHH İnsani Yardım Vakfı, 
bu yılki kurban bedelini 
900 TL olarak duyurdu. Gi-
resun’daki ihtiyaç sahibi 

Sakarya’nın Hendek ilçesinde meydana gelen havai 
fişek fabrikasındaki patlamada eşini kaybeden Salih Çelik 
soruyor:“Neden olan hep garibana oluyor?”…

Ne kadar da haklı soru,haklı bir isyan…
Fabrikada eşiyle birlikte çalışıyorlardı oysa ki, gördü-

ğü eksiklikleri dile getirdiği için yaklaşık 4 aylık çalışma-
nın ardından hiçbir hak talep edemeden işten çıkartıldı. 
Eşi ise, 10 yıldır çalıştığı fabrikada ekmek kavgasına 
devam etti ve patlamada hayatını kaybeden 4 kişiden 
biri de,o oldu.

Bu, yaklaşık 200 kişinin çalıştığı fabrikada meydana 
gelen ilk kaza değildi. Daha önce de benzer kazaların 
meydana geldiği fabrika, yine can almıştı. Her seferinde 
ise, isim değiştirerek yoluna devam etmişti. Sanırım yine 
devam edecek!

Patlamanın ardından, yaralı işçilerin ve yakınlarını 
merak eden ailelerin feryadı, bana, Soma’da yaşanan 
maden ocağı faciasını hatırlattı. 6 yıl önce, 13 Mayıs 
2014 yılında bir maden ocağında çıkan yangın ve sonra-
sında, ocağı su basması sonucu tam 301 işçi hayatını kay-
betmişti. Bin bir türlü zorlukla, hayatlarını hiçe sayarak 
yitip giden 301 hayat, arkalarında bıraktıkları yüzlerce 
çocuk, eş, ana, baba..

Soma faciasından arda kalan ve hatıralarımdan hiç 
gitmeyecek iki ayrıntı var. İlki, arama kurtarma çalışmala-
rının 11’inci saatinde kurtarılan Murat Yalçın’ın “çizmele-
rimi çıkarayım mı, sedye kirlenmesin” sözleriydi, yürekle-
rimizi dağlamıştı. Diğeri ise, dönemin Başbakanlık Müşa-
viri Yusuf Yerkel’in, protesto gösterisi yapan bir maden 
işçisini tekmelediği o görüntülerdi. Buz kesmiştik izler-
ken, gerçek miydi diye sorguladık ve maalesef gerçekti. 
Vicdanlarımız buz kesmişti. Salih amcanın sözü çok doğ-
ruydu; “olan hep garibana oluyordu”.

Tüm bu anlattıklarıma ve insanlara yaşatılanlara söy-
lenecek çok şey var. Ancak Fuzuli’nin de dediği gibi “Söy-
lesem tesiri yok, sussam gönül razı değil”.

Hayatlarını kaybeden işçilerimize Allah’tan rahmet, 
yakınlarına ise sabırlar diliyorum.

***
Bulancak’ta Koronavirüs Alarmı
Son günlerde Bulancak’ta koronavirüs yayılımının 

arttığını hepimiz biliyoruz. İlçe Umumi Hıfzıssıhha Kuru-
lu’nun aldığı kararlar doğrultusunda Karaağaç köyünde 2 
mahallede karantina uygulaması başlatıldı. Yine aynı 
kurul merkeze bağlı Sanayi mahallesi, İhsaniye mahallesi 
ve Pazarsuyu’nda toplam 7 haneyi izolasyona aldı.

1 Haziran itibariyle başlayan normalleşme sürecin-
de, seyahat kısıtlamasının kalkmasının bir ürünü olarak 
gördüğüm bu yayılımın önüne geçilebilir mi bilemiyorum 
ancak virüsün etkisini kaybetmediği gün gibi ortada.

Her şey bitmiş gibi davranarak, kendimizi ve sevdik-
lerimizi riske atmamalıyız. Üzerimize düşen sorumluluğu 
yerine getirerek maske, mesafe ve hijyen kurallarına ri-
ayet etmeliyiz. Gerekmedikçe de dışarı çıkmamalıyız.

Biraz daha sabır!
Hoşçakalın…

Ercan TARI

“Olan hep 
garibana oluyor”

GİRESUN KALESİ’NE MAKYAJ

korkuluk çalışması, seyir 
terası yenileme, yürüyüş 
yolu yapımı, bordür taşları 
boyama ve yön tabelaları 
takılması gibi çalışmalar 
yürütülüyor.
ŞENLİKOĞLU: “KALEYİ

HAK ETTİĞİ DEĞERE
KAVUŞTURUYORUZ

Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu, Giresun’un 
seyir terası konumunda 
olan ve ziyaretçilere eşsiz 
bir Giresun manzarası 
sunan Kale’de ki çalışma-
ların kısa zamanda ta-
mamlanacağını kaydede-

rek: “Kale bizim tarihi de-
ğerimiz. Bu değeri hak et-
tiği görünüme kavuşturu-

yoruz. Kalemizin güvenli-
ğini kontrolümüz altında 
tutuyoruz Hemşehrileri-

miz artık kalede daha hu-
zurlu ve mutlu dakikalar 
geçirecek.” dedi.

İHH KURBAN BAĞIŞI BEKLİYOR

aileler başta olmak üzere 
Türkiye ve dünyadaki mağ-
durlar için çalışmalarını 
sürdüren Giresun İHH ise, 
“Kurban Rahmettir” sloga-
nıyla kurban çalışmalarını 
başlattı.

Konuyla ilgili açıklama 
yapan İHH Giresun Başka-
nı Fethi ELMAS, hayırse-
verlerin desteği ile ihtiyaç 
sahibi Müslümanların yüz-
lerini güldürebilmek için 
gayret gösterdiklerini 
ifade e�i. ELMAS, Bu vesi-
leyle kurban bağışı ve bay-
ramlık yardımıyla Gire-
sun’da 2 bin aileye ulaşma-
yı amaçladıklarını söyledi. 

Buradan tüm Giresunlu 
hemşerilerimize sesleniyo-
rum diyen ELMAS; “Kur-
ban vekâletlerinize ve yok-
sul-yetim çocuklarımızın 
bayramlıklarını temin et-
memiz için bağışlarınıza ta-
libiz.” dedi. Ayrıca, hayır-
severlerin kendilerine “Gi-
resun İHH” sosyal medya 
hesaplarından ve +90 (534) 
419 02 25 numarasından 
ulaşabileceğini de ifade 
eden ELMAS, yardımda 
bulunmak isteyen Gire-
sunluları G City karşısın-
da, Şoförler Federasyonu 
yanında bulunan dernek 
merkezine davet e�i.

OTOPARK
YÖNETMELİĞİ
ERTELENDİ

GİRESUN ÜNİVERSİTESİ TIP FAKÜLTESİ’NİN İLK UZMANI

kazandı.
Tıp Fakültesi Dekanı 

Prof. Dr. Canan Çelik İçen, 
yaptığı konuşmada, fakül-
tede 16 farklı ana bilim da-
lında Tıpta Uzmanlık Eğiti-
mini sürdüren 43 araştırma 
görevlisi olduğunu ve her 
geçen gün bu sayının art-
maya devam ettiğini belirt-
ti.

İçen, Türköz’ün saygılı, 
çalışkan, merhametli, has-
talarına karşı ilgili ve başa-
rılı bir uzman hekim olarak 

mezun olduğunu belirte-
rek, kendisine meslek ha-
yatında mutluluk ve başa-
rılar diledi.

Prof. Dr. Canan Çelik 
İçen başkanlığında yapılan, 
Prof. Dr. Cem Zeki Esen-
yel, Doç. Dr. İlker İlhanlı, 
Dr. Öğr. Üyesi Fazıl Kulak-
lı ve Dr. Öğr. Üyesi İlker 
Fatih Sarı’nın jüri üyesi ola-
rak görev aldığı sınav son-
rasında, Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Güven Özdem’in 
de katılımlarıyla dekanlık 

binası önündeki açık alan-
da kutlamalar kabul edildi. 
Öğretim üyeleri, araştırma 
görevlileri ve hastane çalı-
şanları kutlamalara katıla-
rak sevinci paylaştılar.

GRÜ Tıp Fakültesinde 
halen, (90) erkek, (59) 
kadın olmak üzere toplam 
(149) akademik personel 
görev yapıyor. Bu sayının 
(20)'si profesör, (15)'i do-
çent, (70)'i doktor öğretim 
üyesi kadrosunda bulunu-
yor.

Emrah
Altıyaprak,
b�lg� verd�
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Alt liglerde sezonun sona erdirilmesi ardından İkinci 
Ligde şampiyon olan Samsunspor iki sene aradan sonradan 
yeniden TFF 1. Ligde boy gösterecek.

Tarihi başarılarla dolu Samsunspor’u tebrik ediyorum. 
Gönül ister ki Karadeniz takımları liglerde arzuladıkları yerler-
de mücadele etsinler.

Samsunspor’un bir üst lige terfi etmesinin ardından sos-
yal medyada Samsunlular’ın sportmenlik dışı paylaşımlarını gö-
rüyoruz. Küme düştüklerinde de bu tip paylaşımlarda bulun-
muşlardı ancak o dönem acının tarifi olmaz düşüncesiyle bun-
lara çok fazla takılmamıştık.

Peki diyeceksiniz ki ‘bu Samsunsporlular’ın derdi ne de 
Giresunspor’a sosyal medyada mecralarında saldırıyor?’

İki sene evvel yani onlar da 1. Ligde mücadele ediyorlar-
ken, kendileri gibi düşmeme mücadelesi veren Adana Demirs-
por’a iki maçta dört puan kaptırdı. Küme düşmesi kesinleşen 
Gaziantepspor’u yenemedi. Denizlispor karşısında iki farklı üs-
tünlüğü yakaladı ama galip gelemedi. Eskişehir deplasmanına 
gitti, beş yedi evine döndü.

Ligin bitmesine iki hafta kala Giresunspor deplasmanına 
geldi. Çotanaklar 2-1 kazandı ve Samsunspor küme düştü.

Samsunlular, ‘biz neden Adana Demir’i yenemedik, Gazi-
antep’e neden puan kaptırdık, Denizli maçında iki farkı 
neden koruyamadık’ diye düşünmeden yönetimlerine, teknik 
kadrolarına ya da oyuncularına suç bulmadan Atatürk 
Stadı’ndaki koltukları yakarak Giresunspor’a kin beslemeye 
başladılar.

Bu öyle bir kinmiş ki sezon içerisinde sporcuları sosyal 
medyadaki canlı yayınında Giresunspor’a küfür etmesine rağ-
men kulübünden oyuncusuna ihtar ya da kınama cezası bile 
verilmedi. Şimdi ise sosyal medyada taraftarları Giresunspor’u 
hedef almış.

Bakınız. 20 yılı aşkın süredir Giresunspor muhabirliği 
yapmaktayım. Çok yönetimlerle çalıştım. Ve şunu söyleyebili-
rim ki Giresunspor’un başında hangi yönetim olursa olsun 
gün gelir fındık satar, gün gelir, bardak, kalem, eşya piyango-
su ya da gece bileti, maske satar ama maç asla satmaz. Çıkar 
sahaya gücü yeterse yener.

‘Ben sporcunun zeki çevik ve aynı zamanda ahlaklısını se-
verim’ diyen Ulu Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün rozetini 
formasında taşıyan tek kulüp Samsunspor’a gönül verenlerin 
maç vermedi diye Giresunspor’a düşmanlık beslemesi yakış-
mıyor.

Ne yani Giresunspor size maç mı satacak ya da verecek-
ti?

GÜNCEL / YORUM

Al� AKTEN

Ne yan�
maç mı satacaktı?

Türkiye Futbol Federasyo-
nu’nun alt ligler ile ilgili kararı-
nı kısa bir süre içerisinde ver-
mesi bekleniyor.

Bilindiği gibi Covid-19 sal-
gını sonrasında verilen zorunlu 
aradan sonra TFF; Bölgesel 
Amatör Lig dahil alt liglerin 18 
Temmuz’dan itibaren kaldığı 
yerden devam edeceğini ilan 
etmişti. Ardından ise liglerde 
sezonun sona erdirildiği açık-
lanmıştı. Bu konuda TFF 2. Lig, 
3. Lig ve Bölgesel Amatör Lig 
takımları TFF'nin liglerin tescil 
formatı ile ilgili kararına odak-
landı.

DÜŞME OLMASIN
Bu karar Bölgesel Amatör 

Lig 4. Grupta mücadele eden 
temsilcilerimizden 19226 Bu-

Süper Amatör Ligde normal 
sezonu lider olarak tamamlayan 
Eynesil Belediyespor, TFF’den ge-
lecek haberi bekliyor.

Bilindiği gibi geçen hafta ya-
pılan TFF toplantısında Amatör 
Kümelerde Play-off maçlarının da 
oynanmamasına karar verilmişti. 
Eynesil Belediyespor direkt BAL 
Ligi’ne mi terfi edecek, yoksa se-
neye de aynı ligde mi mücadele 
edecek şimdilik bilinmiyor. Bu ko-
nuda alınacak karar ilçede heye-
canla bekleniyor.

U19 Milli takıma yeniden davet alan Giresunsporlu Veysel 
Karani çok mutlu. Yeşil-beyazlıların devre arasında Aytemiz 
Alanyaspor’dan kiraladığı forvet oyuncusu; “Her oyuncunun he-
defi milli formayı giymektir. Ben daha yolun çok başındayım ve 
çok çalışarak üst yaş kategorilerinde de milli takıma hizmet 
etmek ve sonrasında A milli takımımızın kadrosunda yer almak 
istiyorum. Bunun yolunun da çok çalışmaktan geçtiğini biliyo-
rum” dedi.

Atletizm İl Temsilciliğinin 
koordinasyonunda 15 Temmuz 
Demokrasi Zaferi ve Şehitleri 
Anma Koşusu yapılacak.

Konuyla ilgili olarak Genç-
lik Hizmetleri ve Spor İl Mü-
dürlüğü’nden yapılan açıklama 
şu şekilde: “Türk milletinin de-
mokrasiyle yaşama özgürlüğü-
ne, Türkiye Cumhuriyeti’in içte 
ve dışta bağımsızlığına, ülke-
mizin huzur ve refahına göz 
diken hain çetelerin 15 Tem-
muz gecesinde yapmaya çalış-
tığı kalkışmayı, sokaklara dö-
külen genç yaşlı, kadın erkek, 
milyonların bastırdığı bir des-
tandır 15 Temmuz. Bu diriliş 
ruhunu diri tutmak düşüncesi 
ile 15 Temmuz Demokrasi Za-
feri ve Şehitleri Anma Progra-
mı etkinlikleri içerisinde 15 kız 
ve 15 erkek sporcunun sembo-
lik katılımıyla, Giresun Atle-
tizm İl Temsilciliğinin koordi-
nasyonunda 15 Temmuz De-
mokrasi Zaferi ve Şehitleri 
Anma Koşusu yapılacaktır. Bu 
etkinliğe katılan sporculara 
günün anısına, tişört ve hatıra 
madalyası verilecektir.”

1926 Bulancakspor ile Ünyespor BAL Ligi 4. Grupta son haftaya aynı puanda girmişti. 
TFF, ‘son iki takım küme düşer’ kararı alırsa ikili averajda temsilcimiz lige veda edecek.

TFF’n�n kararı beklen�yor

lancakspor’u da yakından ilgi-
lendiriyor. Ligde 1926 Bulan-
cakspor ile 1957 Ünyespor son 
dört hafta ya 19 puanla gir-

mişti. İki takım arasında sezon 
içerisinde oynanan karşılaşma-
larda her iki takımda deplas-
manlarda oynadığı maçı kazan-

mıştı ancak ikili averaj ilk maçı 
1-0 kaybeden, ikincisini ise 3-0 
kazanan Ordu temsilcisinden 
yana. TFF alt liglerle ilgili ya-

pacağı toplantıda ‘Son iki 
takım düşecek’ kararı alırsa Bu-
lancakspor lige veda etmek zo-
runda kalacak.

15 Temmuz koşusu yapılacak

Eynes�l Beled�yespor beklemede

Bölgesel Amatör Lig 4. Grupta mücadele eden tem-
silcilerimizden Görelespor’da olağanüstü genel kurulun 
ilk oturumu 1 Ağustos’ta yapılacak.

Kulüpten yapılan açıklamada; “İçişleri Bakanlığı Ge-
nelgesi Covid-19 pandemi süreci nedeniyle 18 Temmuz 
tarihinde yapılması planlanan olağanüstü genel kurul 
toplantısı 1 Ağustos Cumartesi günü saat 10:00'da Gö-
rele Belediyesi Hasan Ali Yücel kültür merkezinde ye-
terli çoğunluk sağlanamadığı takdirde 08 Ağustos cu-
martesi aynı yerde ve aynı saatte yapılacaktır” denildi.

Görelespor kongres� 1 Ağustos’ta

Veysel’�n hedefi büyük
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Covid-19 salgını nedeniyle lige ve-
rilen arada boş durmayarak kadro-
sunda devam etmek istediği oyuncu-
ların hepsiyle sözleşme yenileyerek 
geleceği düşünen Altay, Giresuns-
por’da kadro dışı kalan Bekir ile ilgi-
leniyor.

Devre arasında da Çotanaklar’ın 
oyuncusu ile yakından ilgilenen ancak 
Giresunspor’un oyuncu ile devam 
etme kararı almasının ardından geri 
adım atmak zorunda kalan Siyah-
beyazlı ekibin, Bekir’i yeni dönem 
kadrosunda da düşündüğü ve ligin 
bitmesinin ardından oyuncuya teklif 
götüreceği edilen bilgiler arasında.

Giresunspor, kulübün lisanslı ürünlerinden 
biri olan maskelere daha fazla ilgi gösterilmesini 
bekliyor. Taraftardan Sorumlu İdareci Uğur Ali 
Tekbaş; “Maske satışlarımız devam etmekte. Al-
dığınız her maske Giresunspor’a az da olsa bir 
katkı sağlamak demektir. Şehirde bazı insanların 
büyük diye tabir edilen kulüplerin maskelerini 
taktığını gözlemliyoruz ve bu da bizi çok üzü-
yor. Her Giresunlu bir adet Giresunspor maskesi 
satın alsa kulübümüze gelir sağlarız. Bu konuda 
herkesten destek bekliyoruz” dedi.

Giresunspor camiasında 
son günlerde sık sık konuşu-
lan konulardan biri de sezon 
sonunda kongre olup olmaya-
cağı.

Başkan Ali Eren’in sezon 
bitiminde hedefe ulaşılama-
ması halinde görevi bırakaca-
ğı konuşuluyor ancak Baş-
kan’dan bu konu ile ilgili 
henüz bir açıklama gelmedi. 
Geçen sene 19 Haziran’da ya-
pılan kongrede güven tazele-
yen Başkan Eren, devam 
etme kararı alması halinde 
genel kurul kararı almasına 
gerek yok. Çünkü o dönem 
tüzük gereği 3 senede bir ya-
pılması gereken kongre yapıl-
mıştı. Başkan Eren istemesi 
halinde iki sene daha genel 
kurula gitmeden kulübü yö-
netme hakkına sahip.

Giresunspor’un orta saha 
oyuncularından Landel, sezonun 
son deplasman maçı olan Altınor-
du sınavında da forma giyeme-
yecek.

Deplasmanda oynanan Adana 
Demirspor ile yapılan karşılaşmada 
gördüğü kırmızı kart sonrasında 
Profesyonel Futbol Disiplin Kurulu 

Landel, Altınordu’da da yok
tarafından üç maç ile cezalandırılan 
Landel, Bursaspor ve Büyükşehir Be-
lediye Erzurumspor müsabakalarında 
forma giyemeyecek. 

Siyahi oyuncu, Altınordu’da da sa-
hada olamayarak cezasını tamamla-
yacak ve sezonun son maçı olan 
Altay karşılaşmasında şans bulması 
halinde oynayabilecek.

Tüzük gereğ� yok ama…

Ceza gelecek

Profesyonel Futbol Disiplin Kuru-
lu, Salı günü yapacağı toplantıda Gi-
resunspor’un dosyasını görüşüp kara-
ra bağlayacak.

Giresunspor kulübü geçtiğimiz 
Salı günü iç sahada oynanan Bursas-
por maçı sonrasında PFDK’ye sevk 

edilmişti. TFF Sağlık Kurulu protoko-
lüne göre Covid 19 salgını nedeniyle 
yeniden düzenlenen talimatların 5/9, 
6/12 ve 8/3. maddeleri uyarınca 
PFDK’ye sevkine karar verilen Çota-
naklar’ın dosyası yarın yapılacak top-
lantıda görüşülecek.

Maske al, destek ol
Giresunspor’un Rumen forveti Raul Ruses-

cu’ya ülkesinden teklifler geldiği öğrenildi. Bu 
sezon Çotanaklar’ın gol yükünü çeken oyuncu 
olan tecrübeli forvetin sezon içerisinde zaman 
zaman alacaklarını tahsil edemediği için ayrıla-
cağı iddia edildi ancak tecrübeli futbolcu sezo-
nu Giresunspor’da tamamlıyor. Giresunspor ile 
bir yıllık daha anlaşması bulunan futbolcuya ül-
kesinden bazı takımların talipli olduğu edinilen 
bilgiler arasında.

Rusescu ülkes�ne
dönecek m�?

Altay, Bek�r’�n peş�nde

TFF 1’ligde mücadele eden yeşil beyazlılar 
play of iddiasını sürdürebilmek adına çıktığı 
maçta sahasından 0-2 mağlubiyetle ayrıldı.

Maça hızlı başlayan konuk ekip birinci da-
kikada Hamroun'un attığı golle öne gecti. 
41'de Emrah Başsan Erzurumspor adına farkı 
ikiye çıkartan golü attı. Giresunspor ikinci 
devrede pozisyonlar bulsa da golü bulamadı 
ve Büyükşehir Belediye Erzurumspor saha-
dan 2-0 galip ayrıldı. Son 3 maçını kaybeden 
Çotanaklar'ın bu sonuçla Play-off iddiası kal-
madı.

Stat : Giresun Atatürk
Hakemler : Mete Kalkavan xx, Oğuz Kağan Çalışır xx,Murat Altan xx
Giresunspor : Metin Erol xx,Numan Çürüksu xx, Ahmet Kesim xx (Berkan Yıl-
dırım 59” x), Murat Akça xx,Mehmet Taş xx, Ahmet İlhan Özek x (Himmet Er-
türk 46” x), Marko Milinkoviç xx (Cristian Tanase 70” x), Renan Foguinho xx, 
Raul Rusescu xx (Özgür Can Özcan 70” x), Yonathan Del Valle xx, Veysel Ünal 
xx
Teknik Direktör: Hakan Kutlu
Erzurumspor: İbrahim Sehic xx, Hasan Hatipoğlu xx,Mücahit Albayrak xx, Gab-
riel Obertan xx, İbrahim Akdağ xx, Emrah Başsan xxx (Cenk Ahmet Kılıç 66” 
x), Jugurtha Hamroun xxx (Hasan Ayaroğlu 76” x), Jasmin Scuk xx,Osman 
Çelik xx,Murat Uçar xx,Ömer Şişmanoğlu xx (Oltan Karakullukçu 66” x)
Teknik Direktör : Mehmet Özdilek0-2

Buraya Kadarmış!
Giresunspor evinde oynadığı kritik maçta,
Büyükşehir Belediye Erzurumspor'a 2-0
kaybederek Play-Off iddiasını kaybetti.


	Sayfa 1
	Sayfa 1
	Sayfa 1
	Sayfa 1
	Sayfa 1
	Sayfa 1

